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PROTOKÓŁ NR 51/2007 
z posiedzenia 

Komisji Samorządu i Ładu  Publicznego Rady Miasta Gdańska, 
które  odbyło  się  11 stycznia  2007r. 

Posiedzenie  Komisja   rozpoczęła  o  godz. 16,00 

Obecność: 
Komisja    obradowała    w    6osobowym    składzie,  wg    załączonej  listy  obecności.,  która 
stanowi załącznik  nr  1  do niniejszego  protokołu    czyli było   quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. 

Lista  pozostałych  innych osób uczestniczących w  posiedzeniu Komisji   stanowi załącznik 
nr 2  do protokołu. 

Jarosław    Gorecki  –  Przewodniczący  Komisji  powitał    wszystkich  obecnych  mi 
zaproponował  zmianę  do zaplanowanego  porządku  obrad,  który  stanowi załącznik  nr  3 
do protokołu. 
I tak:. 

•  Zdjęcie w  całości  punktu  2 –go  i  3go 
1.  Wprowadzić    jako    nowy    punkt  1:  Opiniowanie  projektu    uchwały  w  sprawie 

odwołania  Skarbnika  Miasta Gdańska   druk nr  98, 

2.  Wprowadzić    jako  nowy    punkt      2:  Wysłuchanie  krótkiej  prezentacji    kandydata  na 
Skarbnika Miasta   Pana Andrzeja  Bojanowskiego  i   opiniowanie projektu   uchwały w 
sprawie  powołania  Skarbnik Miasta Gdańska   druk nr 97 

3.  Planowany  punkt   1   będzie   stanowił  punkt  3  porządku  obrad. 

•  Wprowadzenie nowych punktów  4  8 
4.  Opiniowanie    projektu    uchwały  w  sprawie  ustalenia    najniższego    wynagrodzenia 

zasadniczego  w  Iszej    kategorii    zaszeregowania  oraz  wartości  jednego    punktu  w 
złotych w  tabeli punktowych rozpiętości   kategorii zaszeregowania dla Straży Miejskiej 
w  Gdańsku   druk nr 86., 

5.  Opiniowanie    projektu    uchwały   w  sprawie    ustalenia wysokości  opłat  za    usuwanie 
pojazdów z dróg  publicznych i za  parkowanie tych pojazdów na  koszt ich  właścicieli  
druk nr 82 

6.  Opiniowanie    projektu    uchwały    w    sprawie  przejęcia    na  własność  gminy  pojazdów 
będących w  zarządzie    Prezydenta Miasta Gdańska  usuniętych  z    dróg    publicznych   
druk nr 83 

7.  Przyjęcie    projektu    uchwały  w    sprawie  wygaśnięcia    mandatu    radnego    Macieja 
Lisickiego ( wnioskodawca  Komisja ) 

8.  Wyznaczenie    przedstawiciela    naszej  Komisji            do  składu  Komisji  ds.  Wyboru  i 
Nadzoru Organizatora Jarmarku . 

•  Planowane  punkty  4 6  stanowić  będą  punkty  911  porządku  tj. 
9.  Powołanie  zespołu  roboczego do prac  nad  zmianą  Statutu Miasta Gdańska 
10. Przyjęcie   terminarzu  i planu pracy Komisji na  rok 20070103 
11. Wolne  wnioski, sprawy wniesione, korespondencja
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Komisja  nie  zgłosiła    uwag  do   wyżej  zaproponowanych    zmian        i    jednogłośnie    6 
glosami za – przyjęła  następujący  porządek obrad: 

1.  Opiniowanie pr ojektu  uchwały w sprawie    odwołania  Skarbnika  Miasta 
Gdańska   druk nr  98, 

2.  Wysłuchanie  kr ótkiej prezentacji  kandydata  na   Skarbnika Miasta    Pana 
Andrzeja   Bojanowskiego      i  opiniowanie projektu    uchwały w    sprawie 
powołania  Skarbnik Miasta Gdańska   druk nr 97 

3.  Informacja Komendantów: 
1.  Komendy Miejskiej Policji  Gdańsku, 
2.  Miejskiej Państwowej  Straży Pożarnej w Gdańsku, 
3.  Straży  Miejskiej   w Gdańsku 

na  temat funkcjonowania tych służb oraz bezpieczeństwa i porządku  w mieście. 

4.  Opiniowanie    pr ojektu    uchwały  w  sprawie  ustalenia    najniższego 
wynagrodzenia    zasadniczego  w  Iszej    kategorii    zaszeregowania  oraz 
wartości  jednego    punktu  w    złotych  w    tabeli  punktowych  rozpiętości 
kategorii zaszeregowania dla Straży Miejskiej w  Gdańsku   dr uk nr  86., 

5.  Opiniowanie  pr ojektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia wysokości opłat za 
usuwanie pojazdów z dróg  publicznych i za  parkowanie tych pojazdów na 
koszt ich  właścicieli   druk nr  82 

6.  Opiniowanie  pr ojektu  uchwały  w  sprawie przejęcia  na własność gminy 
pojazdów  będących w  zarządzie    Prezydenta Miasta Gdańska  usuniętych  z 
dróg  publicznych    dr uk nr  83 

7.  Przyjęcie    pr ojektu    uchwały w    sprawie wygaśnięcia   mandatu    radnego 
Macieja  Lisickiego ( wnioskodawca  Komisja ) 

8.  Wyznaczenie    pr zedstawiciela  Komisji  Samorządu  i  Ładu    Publicznego 
do składu Komisji ds. Wyboru i Nadzoru Organizatora Jarmarku . 

9.  Powołanie    zespołu    r oboczego  do  prac    nad    zmianą    Statutu Miasta 
Gdańska 

10.Przyjęcie   terminar zu  i planu pracy Komisji na  r ok 2007. 

11.Wolne  wnioski, sprawy wniesione, korespondencja
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PUNKT  1 

Opiniowanie  projektu    uchwały  w  sprawie        odwołania    Skarbnika    Miasta 
Gdańska   druk nr  98, 
 

Komisja po zapoznaniu się  z     przedmiotowym projektem uchwały   dotyczącym odwołania 
Skarbnika Miasta  Gdańska Pana Włodzimierza  Pietrzaka, bez  dyskusji  i  uwag przystąpiła 
do głosowania. 

Opinia: 
Komisja    5  głosami  za,  przy  1  głosie    przeciwnym    pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt  uchwały.  (Opinia  Nr 51/ 12/01/07) 

PUNKT  2 
Wysłuchanie  krótkiej  prezentacji  kandydata  na    Skarbnika  Miasta    Pana 
Andrzeja    Bojanowskiego      i  opiniowanie  pr ojektu    uchwały  w    sprawie 
powołania  Skarbnik Miasta Gdańska   druk nr 97 
 
Przewodniczący  Komisji    Jarosław    Gorecki  poprosił    pana  Andrzeja    Bojanowskiego 
poprosił  o  przedstawienie najważniejszych  informacji  i przesłanek, które  spowodowały, że 
zdecydował  się  na objęcie   funkcji   Skarbnika Miasta. 

Pan Andrzej  Bojanowski   kandydat na Skarbnika Miasta  powiedział  między innymi: 
Mam  35    lat,  żonaty,    dwie  córki  bliźniaczki,  jestem  Gdańszczaninem  od    urodzenia. 
Ukończyłem  studia   wyższe  na   Uniwersytecie   Gdańskim  na    zarządzaniu  –  specjalność 
finanse    i  bankowość,  specjalizacja    bankowość.  Pracę  zawodową    rozpocząłem  w  Sopot 
Banku,    następnie  w  Powszechnym    Banku  Gospodarczym  do    roku    2002.  Cała  moja 
kariera w  bankowości związana  była  z  obsługą podmiotów   gospodarczych, szczególnie od 
strony      finansowania    ich    potrzeb.  Również    jako    naczelnik  Wydziału    Obsługi    Firm 
miałem  pod    sobą  zespoły   obsługujące rachunki,  lokaty  i pozostałe     pochodne    obsługi 
finansowej. 
W  związku z tym, że  w  roku  2001   przeszedłem  pozytywnie  weryfikację wewnętrzną w 
Banku   i  z  wynikiem   dobrym plus – najlepszym w Gdańsku,  zakwalifikowałem  się   do 
rezerwy  kadrowej  zespołu  zarządczego  banku , to  w  2002 roku powołany  zostałem  na 
zastępcę  Dyrektora ds. Klienta Korporacyjnego w I Oddziale   Banku PKO SA  w Sopocie. 
Po  restrukturyzacji  i  zmianie    struktury    organizacyjnej  Banku  zostałem    dyrektorem 
bankowości  indywidualnej, czyli klientów   małych przedsiębiorstw  w II O/Banku  PKA SA 
na  ul.  Garncarskiej,  gdzie  pracowałem    do  października    2002r.  tj.    do  czasu  otrzymania 
propozycji      objęcia        stanowiska    Dyrektora  Biura    Analiz    i  Strategii  Finansowej    w 
Zarządzie Morskiego Portu  Gdańsk.  Po  roku  czasu Rada Nadzorcza  zaakceptowała moja 
kandydaturę      na    stanowisko  wiceprezesa    zarządu  ZMPG  i  jednocześnie  Dyrektora 
Finansowego,  na którym  to  stanowisku pracowałem  do  września  2006r.  odwołany  z tego 
stanowiska  odwołany  zostałem  we  wrześniu  2006r.  a  z ZMPG  rozstałem  się w  grudniu 
2006r. 
Moje    główne    zainteresowania    to    finanse,      a  szczególnie  pochodne.    instrumenty 
finansowe. 
Mam  nadzieję,  że  będę  w  stanie  wykonać    wszelkie  niezbędne    zdania,  czynności    aby 
zapewnić    jak najbardziej  korzystne      źródła      finansowania dla   prowadzenia   działalności 
przez nasze miasto.   Wg mojej oceny  Miasto     obecnie  jest w dobrej    sytuacji    finansowej, 
jest  to sytuacja stabilna . Będziemy szukać  jak najbardziej korzystnych źródeł  finansowania
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inwestycji  i w współfinansowania  projektów,  głównie    unijnych. Będzie    to  bardzo    duży 
wysiłek  dla miasta i bardzo  duże  wyzwanie. 
W    trakcie    mojej  kariery    zawodowej  udało  mi    się    stworzyć    od  podstaw    procedurę 
budżetową    czyli  z      budżetem,  pojęciem    finansowania    działalności  jestem    obyty, 
ponieważ  sam ją  tworzyłem  w porcie. Myślę, że  temu  3letniemu  doświadczeniu, na bazie 
budżetowania  w  ZMPG  będziemy  się  starali wspólnie  z Wydziałem  Finansowym , przy 
wsparciu wszelkich   osób nam przychylnych  tworzyć   podwaliny   do utworzenia      budżetu 
zadaniowego, zadaniowego w  każdym etapie. 

Mariusz  Pankowski    członek  Komisji 
Czy ma Pan jakieś doświadczenie samorządowe? 

Pan Andrzej Bojanowski 
Moje  doświadczenie  samorządowe  było      ściśle     związane  z     epizodem   finansowania 
działalności  Miasta    Gdańska.  Tzn.    w  roku    19971998    pracowałem    w  zespole 
przygotowującym dwie transakcje kredytowe i  finansowania miasta Gdańska. 

Komisja  nie podjęła  dalszej  dyskusji, w związku z  czym przystąpiono  do głosowania. 

Opinia: 
Komisja    5  głosami  za,  przy  1  głosie    przeciwnym    pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt  uchwały.  (Opinia  Nr 51/ 12/01/07) 

PUNKT  3 
Informacja Komendantów: 
•  Komendy Miejskiej Policji  Gdańsku, 
•  Miejskiej Państwowej  Straży Pożarnej w Gdańsku, 
•  Straży  Miejskiej   w Gdańsku 
na  temat funkcjonowania tych służb oraz bezpieczeństwa i porządku  w mieście. 
 
Jarosław    Gorecki  –  Przewodniczący  Komisji  powitał  Komendantów  w/w  służb. 
Przedstawił  członków Komisji i na początek  oddał  głos  Komendantowi Miejskiemu Policji. 

Jarosław   Soliński  – Komendant Miejski  Policji  przedstawił    obecnego    na  posiedzeniu 
Komisji, swojego zastępcę  Andrzeja  Siwka. Powiedział  między innymi: 
W  Gdańsku  funkcjonuje  9 komisariatów , ponad  1300 etatów policyjnych. 
Komisariaty  tzw    duże,  to:  Komisariat   Wrzeszcz,    Przymorze,    Śródmieście,    Suchanino, 
Orunia.  Komisariaty mniejsze  to:  Osowa,  Stogi,  Oliwa, Nowy Port. 
Zeszły    rok,  zdaniem  Komendanta    był    rokiem    udanym    przedstawił    statystykę 
przestępstw.  .  Znaczny    spadek  m  odnotowano    takich    przestępstwach  jak:  rozboje, 
włamania   do  pojazdów,  wyrwy. 
Dodatkowe  służby   za  pieniądze  miasta   spowodowały, że więcej   policjantów,  patroli 
wyszło  na  ulice, przede wszystkim  na Śródmieście. Śródmieście   jest  to taki  teren, gdzie 
przewija się  wielu  turystów. Zaapelował   do radnych, aby  również  w tym  roku  pamiętali 
o   tych  dodatkowych służbach, bo ten  rok  będzie  cięższy.  Duże  obniżenie  przestępczość 
korelowało      w  jakiś    sposób    z      podniesieniem    wykrywalności.    Monitoring    to 
przeogromne oddziaływanie  prewencyjne  i nie tylko, gdyż  na bazie  monitoringu  również 
zwiększamy      procent    wykrywalności,    wyłapujemy    sprawców.  Tam    gdzie    działa 
monitoring,      to    spada    realnie  przestępczość.   Przestępcy    ci    idą   w  inne miejsce,    które 
łatwiej jest już  zabezpieczyć patrolami.
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Policja   od  Miasta  otrzymała  340 tys. zł   na  dodatkowe  służby , 14  tys. zł  na służby z 
udziałem  psychologa , środki   na  zatrudnienie tłumacza    27   tys. zł. Prezydent   również 
przeznaczył  środki  na nagrody   dla policjantów. Policja  otrzymała  pieniądze  na  skutery, 
kaski dla  patroli rowerowych. Zakupione  zostały samochody służbowe   60  tys. zł na dwa 
pojazdy    służbowe    w    formie    tzw.  zakupu    sponsorowanego  oraz    132    tys.  zł,    które 
pozwoliły  na zakupu w  tej samej  formie kolejnych 6ciu  samochodów  operacyjnych. 
Miasto  robiło    badania    opinii  publicznej  przeprowadzone    przez    Instytut    Usług 
Marketingowych    Eurotest    okazało  się,  że    6,9    %    turystów    czuło    się    bardzo 
bezpiecznie,  a    77,9  %    bezpiecznie.    Niebezpiecznie    czuło    się  1,8%    turystów 
zagranicznych i 1,2 % turystów   krajowych. Okazuje się, że  obrany kierunek   jest  dobry i 
musimy  go  kontynuować. Dzięki  wsparciu  samorządu, dzięki monitoringowi  zakładanemu 
przez  miasto i spółdzielnie mieszkaniowe, dzięki wsparciu  Straży Miejskiej i innych  służb, 
to właśnie  takie są  wyniki   tego  badania. 

W  2006   odczuliśmy  co  znaczy  korzystanie z  dóbr   w postaci   wykorzystania  środków 
europejskich,  jeżeli   chodzi o nasze drogi.   Policja starała się    jak mogła,   aby  Gdańsk  był 
przejezdny. Były  momenty, że policjanci z  drogówki   nie  wykonywali  swoich zadań, ale 
chcąc  zapewnić przejezdność   przez  Gdańsk  stali  na  skrzyżowaniach i kierowali  ruchem. 
Harmonogram   remontów,  budów   ulic  na  najbliższy  rok nie napawa optymizmem. Trzeba 
znaleźć    środki    finansowe na    to,  aby   w drogówce   można  było     generować   dodatkowe 
służby. Dotyczy  to ulic: 
•  Przebudowa  Podwale    Grodzkie  –  Wały  Jagiellońskie,    wiaduktu    Błędnik,  Alei 

Zwycięstwa,  przebudowa    ulicy   Kartuskiej  od    ul.  Powstańców   Warszawskich    do  ul. 
Łostowickiej, 

•  Wymiana    nawierzchni    bitumicznej    na  ul.  Łódzkiej,  Jabłoniowej,    Warszawskiej, 
grunwaldzkiej  w  Oliwie. 

•  Przebudowa  ul. Jana Pawła  II, 
•  Przebudowa    skrzyżowania    Hallera  –  Mickiewicza,    Hallera  –  Kliniczna,  Podwale 

Przedmiejskie – Okopowa. 
•  przebudowa  torów  na ul.  Zwycięstwa od  ul. Hallera   do  3 Maja,  3 Maja  do  Armii 

Krajowej . 
•  Modernizacja  infrastruktury  rurociągowej powodująca zwężenie ulicy o jeden  pas  ulic: 

Elbląska,  Hallera,    Kościuszki,  Mickiewicza,    Alei  Zwycięstwa  w    stronę    centrum, 
Grunwaldzkiej  w  stronę  centrum   do  skrzyżowania  z ul. Do  Studzienki. 

•  Zamknięcie jednego  pasa   ul. Lendziona, Dmowskiego, częściowe zamknięcie ul. Opata 
Rybickiego, Polanki, Rybińskiego, Bażyńskiego. 

Czyli, bez  policjantów   drogówki  na  skrzyżowaniach  to   dramat – stwierdził  Komendant. 
Na dzień   dzisiejszy        jest     90   wakatów  w policji,  a   w kwartale      tym zwolni    się     56 
policjantów,  zmieniają    się    ustawa    dot.  zwolnień      zawieszonych.  To  wszystko  będzie 
skutkować  ok. – 150180  wakatami na dzień  1  kwietnia br.  Jest  to problem . 
Tabor  samochodowy 
Prawdopodobnie  Komenda    Główna  Policji  nie    zrezygnuje  z      zakupów    tzw 
sponsorowanych  samochodów. W ubiegłym   roku Komenda  otrzymał a  20  samochodów, z 
czego  miasto   uczestniczyło  w zakupie   8miu  samochodów. 
Na  dzień  dzisiejszy  policja  jest w posiadaniu: 
•  112  samochodów, z   czego    20  z nich  jest    już   do  wycofania. 180  samochodów  to 

byłaby  optymalna ilością, 
•  furgonów,  z  czego  24 nie powinny już  jeździć, 
•  motocykli, z czego  3  przewidziane są  do wycofania, 
•  7 łodzi  motorowych,  z czego  dwie  do  wycofania w  tym  pełnomorska. 
Pan   Komendant  dodał, ze  Policjanci Gdańscy  dadzą  dużo z siebie, będą  dobrze  pracować 
i starać  się, a by nie  było  gorzej  jak w roku  ubiegłym. Zeszły    rok  się  udał, ale  dzięki 
wsparciu  materialnemu  samorządu  gdańskiego. Poprosił  o wsparcie  równie z w  tym  roku.
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Jarosław  Gorecki   przewodniczący Komisji 
Jak  wygląda  kwestia  stanu  technicznego  komisariatów  i budowy nowych. 

Jarosław  Soliński – Komendant Miejski Policji 
Na   Oruni  jest wspaniałym  komisariatem,  stworzone  s  a  tam    idealne warunki    dla    pracy 
oraz     klientów. W    I kwartale      tego   roku oddany zostanie   do użytku komisariat   na ul. 
Kartuskiej – przeniesiony zostanie tam komisariat  z Suchanina. 
Komisariat  Przymorze    jest  informacja, że  miasto podpisało   porozumienie z Leclerkiem 
i inwestycji  ta weszła  w plan inwestycyjny   Komendy  Głównej. 
O  ile w   ustawie   budżetowej     przejdzie   plan   modernizacji policji,    to   będą  fundusz  i 
policja  będzie   mogła    się    rozwijać.  Jeżeli    tak   będzie    faktycznie,    to będziemy    budowa 
nową  siedzibę    dla  komendy  miejskiej    bądź      nowy  komisariat    Śródmieście.  Myślimy 
również  o  rozbudowie   i kapitalnym  remoncie komisariatu na ul. Białej we Wrzeszczu. 

Tadeusz    Bukontt    Dyrektor    Wydziału    Zarządzania    Kryzysowego  i  Ochrony 
Ludności 
Może  parę  słów  o koncepcji, wizji  komisariatów. 

Jarosław  Soliński – Komendant Miejski Policji 
Nic   jeszcze nie  jest   przesądzone,   cały   czas     zastanawiamy  się. Złudzeniem  i nieprawda 
jest  to, że  tam gdzie  stoi budynek z napisem  policja , to jest tam bezpieczniej bądź  lepiej. 
Komisariat   generuje  olbrzymi a  ilość  etatów, które  nie są etatami   dla   obywatela. Jeżeli 
będzie np.w  Brzeźnie  komisariat  15oosbowy, całodobowy,  to   siedem z tych  osób siedzi 
z a biurkiem i   w zasadzie  nic  nie  robią,  bo  nie ma tam  wiele zdarzeń  13  dziennie.  Jest 
to    5    dyżurnych,  komendant  i  jego  zastępca. Te    siedem    osób    bo      byłyby    trzy  patrole. 
Bardzo proszę, abyście  państwo spróbowali zrozumieć, że        fikcją    jest   to, że gdy  będzie 
więcej  komisariatów,    to  będzie    bezpieczniej.  Np.  Poznań,  .miasto  dużo  większe    od 
Gdańska,   mające   dużo więcej   mieszkańców    i policji ma    tylko    sześć     komisariatów    i 
policja tamtejsza   osiąga  lepsze   wyniki niż   my.  Powtarzam – każdy komisariat   generuje 
olbrzymia  ilość etatów i o tyle samo  policjantów jest  mniej ulicy. 

Tadeusz    Bukontt    Dyrektor    Wydziału    Zarządzania    Kryzysowego  i  Ochrony 
Ludności 
Mówimy    tutaj   o Stogach, Nowym Porcie. Rozbudowa     komisariatu   na ul. Białej  będzie 
miał pewnie  związek  ze zmniejszeniem  komisariatów. 

Jarosław  Gorecki   przewodniczący Komisji 
Jeżeli mieszkańcy  dowiedzą się, że    komisariat w ich  dzielnicy   będzie likwidowany,  to na 
pewno zacznie  się  niepokój   i pytania – gdzie  mają zgłaszać  zdarzenia. 

Jarosław  Soliński – Komendant Miejski Policji 
Z  całą  pewnością  zmiany  te  będę  konsultował  z państwem, przekonywał. Jeżeli  będzie 
maiło   dojść   do takich   zmian,    to na pewno   będziemy    informować   o    tym   w mediach, 
spotykać    z  mieszkańcami.  Żeby    cokolwiek    zrobić,    to    w  grę    wchodzą    olbrzymie 
pieniądze. 

Jarosław  Gorecki   przewodniczący Komisji 
Mamy  tutaj zapewnienie Komendanta, że  dużym wyprzedzeniem będziemy  poinformowani 
o planowanych  ruchach  w tym  zakresie. 

Mariusz  Pankowski    członek komisji 
W  jakiej    formie    plan  robót    drogowych    trafił  do  pana    Komendanta    tylko    do 
wiadomości .
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Andrzej Siwiec    Zastępca  Komendanta Miejskiego  Policji 
To są   oficjalne dokumenty  z Zarządu  Dróg  i Zieleni. Przy  tak sprzyjającej  aurze  pewne 
roboty   będą przyspieszone. 
Dodam,  że      na    chwilę  obecną    mamy    martwy    sezon  jeśli    chodzi  o  imprezy,    festyny, 
rozgrywki    piłkarskie  i  inne    imprezy  sportowe.   Natężenie    robót      drogowy      nastąpi w 
sezonie    letnim  ,    do    tego  wszystkie      imprezy  plus    turyści  zmusza  nas  do   myślenia 
perspektywicznego i dążenia   do  obranego  kierunku. 

Mariusz  Pankowski    członek komisji 
Czy w związku   wakatami  możecie   liczyć  na posiłki  słuchaczy  szkół policyjnych 

Jarosław  Soliński – Komendant Miejski Policji 
Myślę,  że  nie,  bo    Gdańsk    generalnie    nie    dostaje      tego    typu    zasilenia.  Posiłki    te 
kierowane  są   na powiaty, Mierzeję  Wiślaną,  Hel, Sopot . 

Komisja  przeprowadziła jeszcze krótką dyskusję  na temat lokalizacji  fotoradarów, oraz  ich 
skuteczności i efektów.  Miejsca  takie są   wyznaczone w  ramach  programu Gambit 

Jarosław  Gorecki   przewodniczący Komisji 
W imieniu Komisji  mogę   zapewnić, że  zadbamy o  to,  aby  dodatkowe  środki  dla policji 
znalazły  się,  o co  będziemy  apelować  do pana Prezydenta. 

Straż  Miejska 

Leszek Walczak   Komendant  Straży Miejskiej  powiedział między innymi: 
Straż   Miejska  jest   umundurowaną    formacja    samorządową   powołaną przez    radę miasta 
do  ochrony  porządku  publicznego. Nadzór   nad  nią   sprawuje  prezydent miasta   a pod 
względem  fachowym policja. Zdania  straży  wynikają  z ustawy i tak: 
•  ochrona spokoju i porządku w  miejscach publicznych, 
•  czuwanie nad porządkiem i kontrola  ruchu  drogowego, 
•  współdziałanie  z  właściwymi  podmiotami w z awersie ratowania  życia  i zdrowia , 
•  zabezpieczenie miejsca przestępstwa, 
•  współdziałanie  z    organizatorami  i  innymi  służbami  w    ochronie      porządku  podczas 

zgromadzeń i imprez  publicznych, 
•  doprowadzanie  osób nietrzeźwych   do izby  wytrzeźwień, 
•  informowanie  społeczności   lokalnej o  stanie i rodzajach  zagrożeń. 

Art. 12  ustawy  o strażach  gminnych mówi, ze  funkcjonariusz   ma  prawo do: 
•  udzielania  pouczeń, 
•  legitymowania osób, 
•  ujęcia (nie aresztowania) osób i niezwłocznego  doprowadzenia   do najbliższej  jednostki 

policji, 
•  karania  mandatem za  wykroczenie, 
•  kierowanie  wniosków   o ukaranie d o sadów  grodzkich, 
•  usuwanie pojazdów  i wraków lub blokowania kół samochodów  źle  zaparkowanych, 
•  wydawanie poleceń  porządkowych i kierowanie ruchem drogowym, 

Straż Miejska  w Gdańsku  istnieje  od  1991r. Na  dzień  dzisiejszy zatrudnione jest w niej 
312  osób,  z  czego 282  wykonują  zadania jako  funkcjonariusze  mundurowi 

Dalsze  szczegółowe  informacje  zawarte  są  w załączniku  nr 4 , który  stanowi  załącznik 
do niniejszego  protokołu.
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Jarosław  Gorecki   przewodniczący Komisji 
Będę    apelował            do  Panów    Komendantów,    aby  już  się  zastanawiali,  jakiej  pomocy 
oczekiwałyby od  komisji. Komisja mocno  będzie    popierać  i zabiegać  o środki  z  miasta 
na  zapewnienie  bezpieczeństwa   dla policji, straży pożarnej i  straży miejskiej. 

Marcin Skwierawski   członek Komisji 
Jaka  jest ściągalność  mandatów? 

Leszek Walczak   Komendant  Straży Miejskiej 
Ok.  80 %. Niemniej jak powiedziałem, że prawie  połowa   sankcji karnych to pouczenia 

Komisja  przeprowadziła  krótką    dyskusję    na  temat    mandatowania,    zaangażowania 
strażników  miejskich  do   kierowania  ruchem  drogowym w  związku  z prowadzonymi w 
mieście  robotami  drogowymi. 

Państwowa  Straż  Pożarna 

Kazimierz   Grubba    Komendant   Miejski    Państwowej  Str aży  Pożarnej powiedział między 
innymi: 
W    skład    Komendy Miejskiej  Straży  Pożarnej    wchodzą    różnego    rodzaju        wydziały  i 
jednostki ratowniczogaśnicze: 
•  JRG  Nr 1  Wrzeszcz  ul. Sosnowa  2 – obiekt  podlega  drobnej  modernizacji. 
•  JRG Nr    2      Śródmieście    ul.    Reduta   Wyskok  9    przewidziana    budowa    nowego 

obiektu, 
•  JRG  Nr    3  Orunia    ul.    Trakt    Św.  Wojciecha    obiekt        w  miarę    dobrym  stanie 

technicznym. 
•  JRG  Nr    4  Nowe    Szkoty  ,  ul.  marynarki  Polskiej  178    budynek  nie    najlepszy 

technicznie  i nie najlepiej zlokalizowany, 
•  JRG Nr    5   Oliwa,  ul. Beniowskiego    mieści    się    tam  również  siedziba   Komendy 

Miejskiej  PSP,  obiekt    wyremontowany  przy    udziale    miasta,  bardzo    dobre  warunki 
lokalowe. 

PSP   dysponuje  specjalistycznymi  grupami  ratowników, jak: 
•  Grupa  poszukiwawcza    ratownicza    do  poszukiwania  i  uwalniania    osób  z    terenów 

otwartych, jak  również spod rumowisk, 
•  Grupa    ratownictwa  wysokościowego,  przeznaczona    do  ratownictwa    i  ewakuacji 

ludności  z    wysokich    budynków  oraz    dysponująca      śmigłowcem    w    ratownictwie 
drogowym. 

•  Grupa  ratownictwa technicznego, przeznaczona do ratownictwa osób poszkodowanych w 
katastrofach  komunikacyjnych i budowlanych, 

•  Grupa    wodnonurkowa    zajmująca    się    ratownictwem    wodno  –nurkowych    na 
akwenach i kanałach  portowych. 

Grypy  te  funkcjonują przy Komendzie Miejskiej Państwowej Straży  Pożarnej w  Gdańsku  i 
znajdują    się    w  centralnym  obwodzie  operacyjnym      kraju,    co  oznacza,  że  mogą    być 
zadysponowane  na  terenie    województwa    i  Polski.  Jeśli    chodzi  natomiast      o  grupę 
poszukiwawczoratowniczą    to      jest  ona   w  zasięgu NATO  i w  podziale    dyspozycyjnym 
może być kierowana  na  miejsca  katastrofy na  teren  Europy  i Azji. 

Struktura  zatrudnienia: 
Na  dzień  dzisiejszy  następuje   zmiana   regulaminu organizacyjnego. Zasada  jest  taka, że 
najwięcej    strażaków      z      8godzinnych  ma  przejść  na    system  zmianowy.    Na  JRG 
zatrudniamy      obecnie    295    strażaków    +    6      pracowników    cywilnych..  Wg  prawa 
polskiego  na  1000 mieszkańców     ma  być  1   funkcjonariusz – w Gdańsku wskaźnik ten 
wynosi  obecnie  0,67  strażak,  czyli  w  Gdańsku   ok. 150  etatów.  W Gdańsku   nie mamy 
wakatów  w  chwili obecnej.
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Następnie  Komendant  omówił  strukturę organizacyjna Komendy  Miejskiej  oraz   zadania 
poszczególnych  wydziałów. 

Statystyka  2006r. 
Ilość  zdarzeń z  udziałem  straży pożarnej co  roku wzrasta.  W  roku  2006 miały miejsce: 
•  pożary   2630 
•  miejscowe  zagrożenia    2369, 
•  fałszywe  alarmy   286. 
W obrębie  Gdańska  są  różne  podmioty  ratownicze oraz zakładowe  i   ochotnicze  straże 
pożarne. 

Krajowy  system  ratowniczo – gaśniczy  na  terenie Miasta  Gdańska  tworzą: 
•  Komenda Miejska PSP wraz  ze  swoimi  jednostkami, 
•  jednostki  ochrony przeciwpożarowej mające    siedzibę    na  obszarze      powiatu włączone 

do systemu, 
•  powiatowy  zespół  ds. ochrony przeciwpożarowej i  ratownictwa, 
•  inne  inspekcje, straże i instytucje, 
•  specjaliści  ds. ratownictwa i inne podmioty. 

Jednostki   ochrony  przeciwpożarowej  wchodzące w  skład krajowego  systemu  ratowniczo 
gaśniczego z  obszaru miasta Gdańska: 
•  Zakładowa Straż Pożarna Stocznia Gdańska  SA, 
•  Ochotnicza  Straż Pożarna Gdańsk – Świbno, 
•  Ochotnicza Straż Pożarna GdańskSobieszewo 
•  Ochotnicza  Straż Pożarna Gdańsk 

Na  podstawie  przeprowadzonej  analizy  ustawy stanu prawnego funkcjonowania  jednostek 
ochrony  przeciwpożarowej    stwierdzono,  że    wymogi    organizacyjne  i  prawne  stawiane 
jednostkom organizacyjnym ochrony    przeciwpożarowej w    rozumieniu  art.  145    ustawy o 
ochronie   przeciwpożarowej  z  dnia 24 sierpnia 1991r.  spełniają 

•  Zakładowa Lotniskowa Straż Pożarna Port Lotniczy Gdańsk 
•  Lotos Straż SP z o.o. 
•  Morska Straż PożarniczoRatownicza Sp. z o.o. 

Kierunki  działania w  zakresie operacyjnego  zabezpieczenia  miasta: 
1.  Opracowanie    nowego   Miejskiego  Planu Ratowniczego, który    jest w   opracowywany 

przez  Komendanta  Miejskiego PSP a  zatwierdzany  przez  Prezydenta, 
•  Opracowanie procesów  ratowniczych 
•  Opracowanie wykazu sił i środków podmiotów  ratowniczych na terenie miasta. 

Te zadania  ujęte  zostały  w planie pracy  na  rok 2007 . 
•  Uzgodnienia  nowych  porozumień  dotyczących  współdziałania w  ramach systemu: 

o  z    jednostkami ochrony  przeciwpożarowej   włączonymi  do krajowego  systemu 
ratowniczogaśniczego, 

o  z innymi jednostkami  ochrony przeciwpożarowej, 
o  z  innymi  służbami,  inspekcjami,  strażami  i  inspekcjami    włączonymi    do 

krajowego  systemu  ratowniczogaśniczego, 
2. Organizacja ćwiczeń na obiektach i terenach w  ramach powiatowego zespołu  reagowania 

Kryzysowego. 
3. Inwestycje  budowlane na  2007: 

•  Zakończenie  modernizacji strażnicy  JRG Nr 1 przy ul. Beniowskiego, 
•  Budowa  strażnicy JRG Nr  2 przy ul. Siennickiej 30/40



10 
•  Budowa  nowej  siedziby  Komendy  Miejskiej  PSP  wraz    z  Miejskim  Centrum 

Powiadamiania Ratunkowego oraz Wydziałem Zarządzania Kryzysowego  i Ochrony 
Ludności UM. 

Ponadto  biorąc  pod  uwagę analizę  operacyjnego   zabezpieczenia  miasta   szybki  dojazd  
należałoby    w  planach  zagospodarowania    przestrzennego    miasta    uwzględnić    budowę 
dwóch  strażnic: 

•  JRG Nr  6 usytuowaną w  rejonie Złotej Karczmy i dzielnicy  Gdańsk – Osowa, 
•  JRG Nr 7 – usytuowaną w okolicach ulic Jabłoniowej i Warszawskiej. 

4. Wymiana  i  zakup  nowego  sprzętu  pożarniczego    sprzęt  strażacki  jest  specyficzny, 
dlatego niezbędna  jest  wymiana sprzętu:: 
•  hydraulicznego   do  cięcia  twardszych metali i konstrukcji 
•  ratownictwa chemicznego, 
•  ciężkiego    samochodu ratownictwa  technicznego, 
•  zakup  średnich  samochodów  ratownictwa gaśniczego. 

Skala  zniszczeń  sprzętu   ratowniczego i  gaśniczego  w  czasie  akcji  jest  bardzo  dużo  i 
ciągle   trzeba  go  uzupełniać, dlatego pomoc finansowa  miasta  w tym zakresie  jest dla  nas 
niezbędna  i cenna. 

Tadeusz    Bukontt    Dyrektor    Wydziału    Zarządzania    Kryzysowego  i  Ochrony 
Ludności 
JRG Nr  3 przy  ul.  Trakt Św. Wojciecha  mająca    na  etacie  41 osób   na zmianie   7  osób 
 w    roku    2015      będzie   miała    do    obsługi    150    tys.   mieszkańców:  dzielnica   Gdańsk 
Południe. 
My   możemy   tylko zwrócić  się  do Komisji – Rady,  aby monitowali władze  zwierzchnie, 
tj. Komendanta    Wojewódzkiego i Głównego PSP      o   zwiększenie  etatów. W  gdańskiej 
straży pożarnej nie ma  wakatów    tylko  za  mało  etatów. W  Gdańsku  obecnie  jest  312 
etatów , ale  powinno  być  co najmniej 350  etatów. 
Wg  prognoz, za  15  lat ilość mieszkańców  w Gdańsku  zmniejszy  się o ok. 50  tysięcy, ale 
mamy      coraz  więcej   dużych   inwestycji:  lotnisko z  coraz   większym obrotem,   do portu 
wprowadzamy coraz  wiesz e statki, planujemy  budowę  tunelu pod  Martwa  Wisłą – kto  go 
zabezpieczy. 

Kazimierz  Grubba   Komendant  Miejski  Państwowej Straży Pożarnej 
Na  dzień  dzisiejszy  na  terenie  Gdańska  dyżur  pełni ok. 43  strażaków. 

Jarosław  Gorecki – przewodniczący Komisji 
Czy  są    pytania?  Jeśli    nie  ma,  to  chciałbym  podziękować      Panom  Komendantom  za 
przybycie i  przedstawione  informacje. W imieniu Komisji  potwierdzam, że    deklarujemy 
pomoc,  lobbing  u Prezydenta i ż e dołożymy    starań, aby jak największe środki    dla tych 
instytucji  były  zapewnione   kolejnym  naszym budżecie. Również  na bieżąco, wspólnie  z 
Dyrektorem WZKiOL będziemy  monitować  u Pana Prezydenta. 
Pozwolimy  sobie  również    wyjazdowe  posiedzenia  komisji  do obiektów tych służb, aby 
na  miejscu  zapoznać    się  z  największymi  problemami.  Prosimy    o  przygotowanie  listy 
spraw najpilniejszych  do  załatwienia. 

PUNKT  4 
Opiniowanie    projektu    uchwały    w    sprawie    ustalenia  najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego w  Iszej  kategorii zaszeregowania oraz  wartości 
jednego  punktu  w    złotych  w    tabeli  punktowych  rozpiętości  kategorii 
zaszeregowania dla Straży Miejskiej w  Gdańsku   druk nr 86. 
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Przedmiotowy  projekt  uchwały   omówił  pan Tadeusz  Bukontt   Dyrektor Wydziału 
Zarządzania Kryzysowego  i Ochrony  Ludności.  Powiedział  między innymi: 
Uchwałę    tak    cyklicznie  powtarzamy  w  momencie  zmiany  stawki  najniższego 
wynagrodzenia. Stawka  ta uległa  zmianie  od  stycznia br. z  kwoty 899,10    zł  do  936  zł. 
Oznacza  to, że  takie  będzie  najniższe wynagrodzenie   w tabeli zaszeregowania w Straży 
Miejskiej. Drugim  wskaźnikiem jest wartość  punktu, która  będzie  mnożnikiem   na  danym 
stanowisku. Straż  Miejska  w Gdańsku  jak  do tej pory miała najniższa wartość  punktową. 
Tą  uchwałą  chcemy załatwić  dwie  sprawy : zmiana  najniższej  stawki  zaszeregowania na 
936  zł    oraz    podwyższenie    wartości    jednego    punktu    do  6,50  zł.  Środki      na  ten    cel 
zaplanowane są  w  tegorocznym budżecie. 

Leszek Walczak   Komendant Straży  Miejskiej 
Dodał, że  tego  typu  regulacji w Straży Miejskiej nie  było przez   sześć  lat 

Komisja po  krótkiej  dyskusji, nie zgłaszając  uwag  do  przedstawionego projektu   uchwały 
przystąpiła  do głosowania. 

Opinia: 
Komisja po  wysłuchaniu informacji i  wyjaśnień  złożonych przez: 

•  Pana  Tadeusza    Bukontta    Dyrektora    Wydziału  Zarządzania 
Kryzysowego i Ochrony Ludności, 

•  Pana Leszka  Walczaka – Komendanta Straży Miejskiej w Gdańsku 
jednogłośnie    5  głosami    za    pozytywnie  zaopiniowała    przedmiotowy 
projekt uchwały (Opinia  Nr 51/14/03/2007) 

PUNKT  5 
Opiniowanie    projektu    uchwały    w  sprawie    ustalenia  wysokości    opłat  za 
usuwanie  pojazdów  z  dróg  publicznych  i  za    parkowanie    tych  pojazdów  na 
koszt  ich właścicieli   druk nr 82. 
 
Przedmiotowy   projekt   uchwały     omówił   pan Tadeusz   Bukontt   Dyrektor Wydziału 
Zarządzania Kryzysowego  i Ochrony  Ludności.  Powiedział  między innymi: 
Opłaty z  tego tytułu  RMG  uchwaliła już  w  roku dwa lata  temu,  natomiast  ta  uchwała 
wynika   z tego, że pojawiły  się   nowe  elementy oraz  jest zasadność  podwyższenia  tych 
opłat. 
Miasto   podzielone    jest    jak gdyby    na  trzy części  i każdą   z nich   obsługuje      inna  firma. 
Prezydent  Miasta   dokonał  wyboru    parkingów, które  skalkulowały    swoją opłacalność. 
Rozbijamy   pojazdy  na jednośladowe,  do  3,5   tony, ciężarowe. Doszedł  taki element  jak: 
•  pilotaż   samochodów  ciężarowych   z miejsca  zatrzymania  na  parking strzeżony, 
•  pojazd    zabezpieczony      z  wypadku    drogowego  bez    udziału    jego  właściciela  lub 

dysponenta (ranny  odwieziony  do szpitala). 
Parkowania  na  parkingu strzeżonym są  zryczałtowane. 

Komisja  nie    zgłosiła    uwag    do  zaprezentowanego      projektu    uchwały    i    bez    dyskusji 
przystąpiła  d o głosowania. 

Opinia: 
Komisja,  jednogłośnie    5  głosami  za    pozytywnie    zaopiniowała    przedmiotowy 
projekt  uchwały  (Opinia Nr 51/15/04/2007)
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PUNKT  6 
Opiniowanie    projektu    uchwały      w  sprawie  przejęcia  na  własność  gminy 
pojazdów będących w  zarządzie Prezydenta Miasta Gdańska usuniętych z dróg 
publicznych    druk nr 83. 
 

Przedmiotowy   projekt   uchwały     omówił   pan Tadeusz   Bukontt   Dyrektor Wydziału 
Zarządzania Kryzysowego  i Ochrony  Ludności.  Powiedział  między innymi: 
Taka uchwała  pojawia  się  cyklicznie, ponieważ  na  mocy prawa  o  ruchu drogowym, na 
podstawie  art.  50a,  ust  2    ustawy    z  dnia  20.06.1997    samochody,  które  tracą    walory 
techniczne i uznane  są  za braki  ściągane  są  na parkingi, o których  mówiono   w  punkcie 
poprzednim. Jeśli właściciel  na nasze  wezwanie    w  ciągu  6ciu miesięcy  nie zgłosi  się 
po jego  odbiór  uznaje  się z a porzucony z zamiarem wyzbycia  się i przechodzi na własność 
gminy  z mocy  ustawy. Przepis  ten   stosuje  się również  do pojazdów, co  do których nie 
ustalono  a terminie  6–ciu  miesięcy  osoby uprawnionej  do  jego odbioru. 
Wszystkie pojazdy  usunięte   w trybie   art. 50a prawa  o ruchu  drogowym są wrakami, nie 
nadają się     do dalszej   eksploatacji, a po ich przejęciu na własność  gminy  podlegać  będą 
złomowaniu. 

Komisja   po   krótkiej   dyskusji    i     dodatkowych   wyjaśnieniach, nie  zgłaszając   uwag   do 
zaprezentowanego projektu  uchwały  przystąpiła   do glosowania. 

Opinia: 
Komisja,  jednogłośnie    5  głosami  za    pozytywnie    zaopiniowała    przedmiotowy 
projekt  uchwały  (Opinia Nr 51/16/05/2007) 

PUNKT  7 
Przyjęcie  projektu  uchwały  w sprawie  wygaśnięcia mandatu  radnego Macieja 
Lisickiego. 
 

Prezydent  Paweł   Adamowicz   wystąpił      z  pismem    do    Przewodniczącego Rady Miasta 
informując, że   radny Maciej Lisicki, Zarządzeniem Nr 11/07 Prezydenta Miasta  Gdańska z 
dnia  08  stycznia    2007r    został    powołany    na    stanowisko  Zastępcy    Prezydenta   Miasta 
Gdańska. Zgodnie z zapisami  ordynacji  wyborczej  do rad gmin, rad powiatów i sejmików 
wojewódzkich, w tym przypadku  mandat radnego  wygasa wskutek  naruszenia ustawowego 
zakazu  łączenia  mandatu  radnego  z  wykonywaniem  określonych  w    odrębnych  przepisach 
funkcji lub  działalności,  co stwierdza rada gminy w  drodze uchwały najpóźniej w terminie 3 
miesięcy od  wystąpienia  przyczyny wygaśnięcia  mandatu. 

Komisja  bez uwag, jednogłośnie    6 głosami za   przyjęła projekt  uchwały   w tej  sprawie 
z wnioskiem o wprowadzenie go pod  obrady  sesji w  dniu 18 stycznia  2007r. 

PUNKT  8 
Wyznaczenie  przedstawiciela    Komisji  Samorządu  i  Ładu    Publicznego    do 
składu  Komisji  ds. Wyboru i Nadzoru Organizatora Jarmarku. 
 

Jarosław   Gorecki  –  Przewodniczący Komisji  poinformował,    że  do Komisji   wpłynęło 
pismo  Dyrektora    Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  o    wyznaczenie  naszego 
przedstawiciela do   Komisji  ds. Wyboru i Nadzoru Organizatora Jarmarku.
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Komisja, jednogłośnie    6 głosami  za   do  składu  tejże  komisji  wytypowała  radnego 
Marcina  Skwierawskiego. 

PUNKT  9 
Powołanie  zespołu roboczego  do prac nad  zmianą Statutu Miasta  Gdańska 
 

Komisja  po     dyskusji,     powołała  ze   swego    składu  zespół  do pracy  nad  zmianą 
Statutu Miasta  Gdańska   w  osobach: 

•  Jarosław Gorecki 
•  Zdzisław  Kościelak 
•  Mariusz  Pankowski 

Ponadto Komisja  ustaliła , że  Przewodniczący Komisji: 
•  Na  najbliższej    sesji,  tj.18  stycznia    br.   w komunikatach Komisji –  zwróci    się    do 

radnych    o  zgłaszanie    do  Komisji  Samorządu  i  Ładu  Publicznego    swoich  wniosków 
dotyczących  propozycji    zmian  Statutu    Miasta  Gdańska    i  Regulaminu  Rady  Miasta 
Gdańska. 

•  W tej samej  sprawie  wystąpi  na piśmie do   Przewodniczących Klubów . 
Termin  składania  wniosków   propozycji  do  Statutu  i Regulaminu    31  marzec  2007r. 

PUNKT  10 
Przyjęcie terminarzu i planu pracy Komisji na  rok 2007. 
 

Przewodniczący     Komisji  poprosił,   aby ostatecznie    do   dnia sesji, tj. 18  stycznia  br. 
składać  propozycje  do  planu pracy. 
Komisja      poruszyła  temat    podziału    miasta    na  jednostki    pomocnicze    radni  obecnej 
kadencji mają  inne   koncepcje   podziału   miasta   na    jednostki pomocnicze.   W związku  z 
tym, radny Mariusz  Pankowski, aby  na posiedzeniu  Komisji w  dniu  22 marca br. (przed 
wyborami)  omówić    ogólnie  tą    kwestię    i    poznać      koncepcje    ewentualnego,    nowego 
podziału miasta  na jednostki. 

Radny  Sylwester  Wysocki   członek Komisji 
Zgłosił   tematy: 

•  22 marca     2007    informacja   o zgłoszonych       do Gminy   wnioskach w zakresie 
budowy  monitoringu  wizyjnego    na  terenach  z  zagrożonych.  Dyrektor    Bukontt 
przedstawiłby  komisji    z  jakiej    Spółdzielni  Mieszkaniowej,    Wspólnoty 
Mieszkaniowej    i  innych  podmiotów    napłynęły   wnioski  o   monitoring  oraz    jakie 
propozycje  są  ze  strony  Wydziału.  Co w tej materii i gdzie  będzie  się  coś  działo. 

•  19 kwiecień 2007r. – wspólnie z   Komisja  Kultury  i Sportu   „Program”  budowy 
boisk  i obiektów sportoworekreacyjnych na osiedlach mieszkaniowych   jako  formy 
zmniejszenia  zagrożeń dla porządku i  bezpieczeństwa  publicznego. 
Jako Prezes  SM Południe, na przykładzie  tejże  SM, uważa, że niewielkim nakładem 
można  stworzyć obiekty sportowe  całoroczne. Taki obiekt  powstanie    w Gdańsku 
Południe.  Pan Wysocki  zobowiązał  się  przygotować   taki  kształt  programu, wizji 
napisać i  to przedyskutujemy.
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PUNKT   11 
Wolne  wnioski, sprawy wniesione, korespondencja 
 

Przewodniczący    Komisji    zapoznał      Komisję    z    projektem  sprawozdania    z  pracy 
Komisji  za okres   30    listopada – 31   grudnia   2006r,   do   którego   nie    zgłoszono   uwag. 
Sprawozdanie  to  zostanie  przekazane   Przewodniczącemu  Komisji. 
 

Radny  Mariusz  Pankowski   członek  Komisji 
Poruszył  kwestie    upływu  kadencji  w    organizacjach  związkach,      do  których    należy 
miasto. 

Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że  poprosił  Pana  Prezydenta  o  przedstawienia 
zasadności  i korzyści jakie  Gdańsk   odnosi  z  uczestniczenia  w  organizacjach związkach 
krajowych i zagranicznych. 
 

Radny  Mariusz  Pankowski   członek  Komisji 
Poprosił,  aby  Przewodniczący  na następne posiedzenie  przygotował projekt  wniosku  do 
Prezydenta Miasta   Gdańska  ,  gdzie wyartykułowane    zostaną    prośby –  potrzebny    Policji 
Straży Miejskiej i Straży Pożarnej. 

Przewodniczący Komisji  z kolei zaproponował,  aby   Komisja wystąpiła  do Komendantów 
tych służb,  aby oni  w hierarchii  ważności  wyartykułowali  swoje potrzeby, oczekiwania w 
rozbiciu  na : 

•  doraźne  niskonakładowe, 
•  do ujęcia  w Wieloletnim Planie  Inwestycyjnym. 

Komisja  przychyliła  się  do propozycji  przewodniczącego  Komisji. 

Na  tym posiedzenie  zakończono    godz. 19,30 

Przewodniczący Komisji 
Samorządu i Ładu Publicznego 

Jarosław Gorecki 

Protokołowała: 

Bogusława  Pieklik
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